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De sectie Pathologie wenst u hele fijne feestdagen
en een gezond en voorspoedig 2016!

Van de voorzitter
Beste deelnemers,

Dit kleine stukje proza van mijn hand is een beetje een afscheid, maar ook weer niet
helemaal. Ik ga de voorzittershamer met vertrouwen overdragen aan Vincent Cliteur, maar ik
neem geen compleet afscheid van de SKML. Ik zal u allen zeker nog wel eens tegenkomen op
vergaderingen. Er is in de tijd dat ik voorzitter ben geweest het nodige veranderd. Soms was
dat wel een beetje tegen het zere been, maar de nieuwe systematiek is gaandeweg
ingeburgerd geraakt. Het voordeel: de deelnemers raken gewend aan het zelf beoordelen van
hun kwaliteit, ook binnen de setting van een rondzending (en dat ze dat heel goed kunnen is
ook heel duidelijk geworden) en de spiegelende manier waarop ze hun eigen kwaliteit
kunnen afmeten aan die van anderen, is een van de sterke kanten van ons
rondzendingsprogramma. Elders zijn er programma's waar een al dan niet onbekende expert
een Salomonsoordeel uitspreekt, waarbij het moeilijk is om precies in te schatten wat dit
oordeel nou precies waard is. Let wel, ook het meedoen aan rondzendingsprogramma's die
hun zaken wat anders regelen kan helpen en is goed, maar alles in ogenschouw nemend
kunnen we in Nederland best tevreden zijn met het SKML‐program. En zeker ook met de
veelzijdigheid ervan, want alle aspecten van ons mooie vak komen aan bod. Natuurlijk is er
nog ruim ruimte voor verbetering en daar zullen ze in onze sectie absoluut mee door gaan,
ook met de nieuwe bestuursleden.

Mededelingen en agenda
Deelnemersbijeenkomst 26 mei 2016

 

Wijzigingen programma
Zie ook QBase en www.skml.nl

‐Her2Neu 2015.1 is later gestart op 3‐12‐2015
‐Her2Neu 2015.2 start hierdoor op 19‐12‐2015
 Laatste dag invoeren gegevens 22‐01‐2016



Iedereen bedankt voor zijn individuele inbreng in de SKML en ik wens iedereen veel succes
met de nog komende rondzendingen!!!

Tot ziens
Paul van der Valk

Ik ben Vincent Cliteur, patholoog bij Symbiant, locatie
Westfriesgasthuis in Hoorn. Symbiant is het gezamenlijk
pathologielaboratorium van een aantal ziekenhuizen in
Noord‐Holland. Na een loopbaan als militair arts bij de
Koninklijke Marine, ben ik vervolgens opgeleid tot patholoog
in het LUMC. Ik werk nu ruim 5 jaar in Hoorn, een stad met
een uitgebreid maritiem verleden. Eén van mijn
interessegebieden is kwaliteit. Mijn inzet is voor meer
kwaliteit, maar minder bureaucratie en dat valt met zo’n
abstract begrip als “kwaliteit” niet mee!

Mijn naam is Ernst‐Jan Speel, en ik ben werkzaam als
hoogleraar moleculaire oncopathologie, klinisch moleculair
bioloog in de pathologie (KMBP) en hoofd moleculaire
diagnostiek bij de afdeling Pathologie in het Maastricht
UMC+. Na mijn promotieonderzoek op de afdeling
Moleculaire Celbiologie, Universiteit Maastricht heb ik mij op
de afdeling Pathologie, Universiteitsziekenhuis Zürich,
Zwitserland en wederom in het Maastricht UMC+ verder
bekwaamd in het ontwikkelen en implementeren van
moleculaire bepalingen voor diagnostiek, prognostiek en
behandelkeuze van kanker. Momenteel houd ik mij, naast
mijn wetenschappelijk onderzoek en onderwijstaken,
intensief bezig met de vele aspecten van de moleculaire
diagnostiek. Dit betreft zowel de uitvoering en vernieuwing
van moleculair diagnostische testen, de rapportage naar de
kliniek en de regionale ziekenhuizen, alsook verbetering van
logistiek en kwaliteit. Graag wil ik een bijdrage leveren aan
het werk van de SKML‐sectie Pathologie. Dit past uitstekend
bij mijn taak als voorzitter van de QC commissie van de
CMDP, waarbij een optimale kwaliteit van moleculaire
diagnostiek in de pathologie centraal staat.

Vanaf 2016 is het voor de sectie Pathologie mogelijk om ook
scores toe te kennen aan kwalitatieve vragen. Voorheen was
dit alleen nog maar mogelijk voor conclusievragen. maar
door een aanpassing in de software nu dus ook voor vragen
als "Celonderdeel" en "Aankleuring". Hierdoor wordt het
mogelijk om deze vragen mee te nemen in de
eindscore. Verder wordt de opzet van de rondzending
Her2Neu IHC aangepast, zodat ook hier scores kunnen
worden gegeven.

Nieuwe bestuursleden

Toevoegen van kwalitatieve scores
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1) De nieuwste inzichten over de toekomst van Qbase en een
eventuele web versie.
Inmiddels is het gelukt om Qbase zodanig aan te bieden voor
deelnemers dat deze te gebruiken is zonder bijzondere
rechten. Alleen in sommige instituten zal eenmalig een plug‐
in geïnstalleerd moeten worden. SKML kan zo instaan dat
iedere gebruiker steeds de meest recente versie gebruikt,
zonder dat deze bewust updates doorvoert. Waarschijnlijk
wordt het dit jaar nog geïmplementeerd. Ondertussen zal
Qbase ook in “look and feel” worden gemoderniseerd.
Parallel wordt de SKML software opnieuw opgebouwd in de
nu gangbare technische platforms en programmeertalen met
een betere scheiding tussen unieke SKML zaken en gangbare
‘business and retail’ zaken. Dit zal een lang, maar sanerend
traject zijn waardoor SKML op termijn wendbaarder en
minder kwetsbaar haar software kan (laten) beheren.
 
2) De prijzen worden in 2016 met 1% geïndexeerd. Conform
model 2015 is indexering de enige aanpassing op de
contributie die wordt toegepast op een ongewijzigde
rondzending.

Mededelingen vanuit Algemeen Bestuur SKML

De deelnemersbijeenkomst van de sectie Pathologie zal
gehouden worden op donderdag 26 mei 2016 in het NH Hotel
te Amersfoort.
Het programma voor deze dag volgt te zijner tijd. Een vast
punt op de agenda is natuurlijk de
deelnemersraadvergadering. 
De inschrijving voor deze dag zal weer via de website van de
SKML gaan (www.skml.nl). We houden u op de hoogte
wanneer dit mogelijk is.

Deelnemersbijeenkomst 2016




